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特色特色韩国 首尔+济州岛首尔+济州岛晚天
8  6

第一天  吉隆坡 / 仁川        （机上用餐）

集合于吉隆坡国际机场，乘搭国际航班飞往美丽的韩国。

 

第二天  仁川 / 首尔 / 济州岛          （午晚）

早上抵达仁川机场，游览松月洞童话村，整个小鎮就像一個巨大的３Ｄ童
話彩繪村，以各國童話故事當作主題，除了住宅的牆面上有漂亮的彩繪塗
鴉，還有非常多立體童話公仔的佈置與造景，像是可愛的巨大小木偶皮諾
丘、白雪公主城堡、小鹿斑比等，不只觀光客愛來，就連韓妞歐逆也都拍
的不亦樂乎，旁邊還有熱鬧的中華街可以逛街吃美食，是不能錯過的首爾
景點。毕后，将游览G塔，《太陽的後裔》中的南北韓會談的場景便是在G
塔進行拍攝。毕后，前往金浦机场乘搭内陆航班飞往济州岛。抵达后，游
览龙头岩，此岩是火山爆发时喷出的熔岩在海中凝结在海上而成，模样有
如龙头。然后前往被称为“鬼路”的神奇之路。
酒店：济州岛托普皇宫酒店或同级（当地4星级酒店）
 

第三天  济州岛          （早午晚）

早餐后，游览城山日出峰，为汉拿山360个子火山之一, 也是世界最大的
突出于海岸的火山口。毕后，参观涉地可支，位于济州岛东部海岸的一端
。“涉地”是这一地区古时的名称，“ 可支”则是济州方言，意为向外
突出的地形。涉地可支所在的海岸悬崖上是一片宽阔的草地，没有一棵树
木，海岸上耸立着一块名为仙石的岩石。然后，将参观城邑民俗村，可以
看到宅屋的屋顶是以茅草覆盖，院墙是以石头砌成，还有民宅的门户是以
木架取代。接着，前往由树木茂盛的悬崖绝壁轰然飞流直泻而下,形成美
丽的奇景天地渊瀑布。接着，游览泰迪熊博物馆，在内展示着各国不同造
型的玩偶熊。接着，参观奥雪绿雪绿茶博物馆，是一座综合型韩国茶文化
展览馆，向游客讲述著韩国茶文化的变迁史、茶叶的制作过程、茶叶的用
途、茶的种类等相关知识。
酒店：济州岛托普皇宫酒店或同级（当地4星级酒店）

第四天  济州岛 / 首尔 / 仁川        （早午晚）

早餐后，送往机场乘搭内陆班机返回首尔。抵达后，送往参观冬季恋歌的
拍摄场地南怡岛，你可以欣赏韩国少有的人工湖泊美景。过后，前往在
2016年建成的“邵阳江天空步道”，旁边便是春川地标建筑~邵阳2桥和邵
阳江少女像。天空步道全长174米，其中玻璃步道长156米。天空步道的尽
头为圆形广场，广场地面也由玻璃支撑，两旁有展望台。
酒店：仁川索普拉飯店酒店或同级（当地4星级酒店）

以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。
The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.

在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。
During major events / trade shows / peak season,
accommodation may not be in the city mentioned .

倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代
If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative

第五天  仁川          （早午晚）

早餐后，前往外观青瓦台舍廊房。青瓦台舍廊房的前身是总统秘书室长公
馆，自1996年2月青瓦台前面的道路开放之后，开始成为向国民提供便利
和看点的综合文化空间。接着前往参观景福宫（含门票），此宫建于1394
年朝鲜李朝时代，有五百余年历史。然后游览国立民俗博物馆（周二闭馆
），展示韩国的传统生活方式的地方，是韩国唯一全面展示民俗生活历史
的国立综合博物馆。毕后，前往外观N首尔塔，位于韩国首尔景色优美的
南山山顶，是首尔和韩国象征性的地标。尔后送往韩国人参专卖店和时尚
彩妆店。毕后，前往明洞及天免税店，此外还有各种品牌店聚集在中央大
街的两边。
酒店：仁川索普拉飯店酒店或同级（当地4星级酒店）

第六天  仁川 / 首尔           （早午）

早餐后，游览北村韩屋村，是一处在首尔有着600年悠久历史的韩国传统
居住区。它曾经是王室高官或贵族们居住的高级住宅区，因而非常有名。
里面的住宅全是朝鲜时代的青瓦房，作为上流阶层的建筑形态保存至今。
最初这里仅有几户高耸大门的贵族人家和30多户韩屋，而在日本统治末期
和6.25韩国收复之后保留了现在的面貌。毕后，前往紫菜博物馆参观。毕
后，将安排体验DIY泡菜，在专人指导下及采用韩国正宗配料，您可自行
DIY制作泡菜，充份享受自己制作泡菜的乐趣，亲身体验韩国泡菜的魅力
；随后，安排传统服饰体验，全团贵宾均将成为今天的最佳男女主角，换
上古代传统的韩服，体验韩国传统文化。毕后，送往护肝宝专卖店和紫水
晶加工厂。过后，前往仁寺洞，是一处出售贵重古董的地方。仁寺洞以大
道为中心，两侧分布着许多胡同，如同迷宫一般。在这迷宫中隐藏着众多
画廊、传统工艺店、古代美术店、传统茶馆、传统餐厅、咖啡馆等。毕后
，前往首尔新地标--东大门设计广场DDP，玫瑰花海在东大门夜空下璀璨
生辉。您可与家人、朋友或者恋人在夜晚漫步于玫瑰花海，享受浪漫情怀
。这次LED玫瑰园由25,550株玫瑰构成。为了庆祝韩国光复70周年，70年
每年365天正好是25,550天，25,550这个数字取一年365天，各国人民每天
都像庆典一样欢乐之意。韩国国民20年始终如一把玫瑰作为最爱的花。为
了突出“民众最喜欢的主题”，所以选定玫瑰“种植”在东大门花园。
酒店：首尔M酒店或同级（当地4星级酒店）

第七天  首尔          （早）

今天将自由活动。您可自由享受在首尔的购物乐趣。

酒店：首尔M酒店或同级（当地4星级酒店）

第八天  首尔 / 仁川 / 吉隆坡   （早/机上用餐）

享用早餐后，将前往土特产店自由购物，作最后冲刺，购买韩国当地特产。之
后前往国际机场乘搭班机，带着美好回忆飞返吉隆坡。



以各国童话故事为主题的松月洞童话村

Songwol-dong Fairytale Village
东大门设计广场DDP，玫瑰花海在东大门夜空下璀璨生辉。您可与家人、
朋友或者恋人在夜晚漫步于玫瑰花海，享受浪漫情怀。

The LED Rose Garden at Dongdaemun Design Plaza (DDP) has transformed an open 
space into a beautiful night garden with Roses LED. 

行程特色 Highlights:

特点美食 Meal Highlights:

SEOUL + JEJU ISLANDKOREA SPECIAL
NightsDays

8  6

价格 Price : 出发日期 Departure Date :联络方式 Contact :

Day 1  Kul / INCHEON           (mob)
Assemble at Kuala Lumpur International Airport take a departure flight to 
Seoul.

Day 2   INCHEON / SEOUL / JEJU ISLAND           (lD)
Upon arrive Incheon, visit to Incheon Songwol-dong Fairytale Village,  
occupies a few blocks west of Incheon Chinatown. It is only a short 
walking distance away and can be easily reached through Jayu park or 
starting directly from Incheon Station. The Songwol-dong village 
community approved a striking renovation project to revive the dilapi-
dated district and run-down old houses. This is still a work in progress 
with some back alleys under development yet the result is already 
stunning. After that, visit to G Tower (33floor included), it is one of the 
landmark buildings in Songdo, one of the place that most famous Korean 
Drama <Descendants Of The Sun> shooting place. Then transfer to 
Gimpo airport for domestic flight to Jeju Island. Upon arrival, visit to 
Yongduam Rock, this rock is volcanic rock that is emitted when a volcanic 
eruption of lava in the sea. Then visit to Mysterious Road experience in 
violation to the attractiveness of the mysterious of nature. 
Hotel: Jeju Top Palace Hotel or similar (Local 4stars hotel)

Day 3   JEJU ISLAND           (BlD)
After breakfast, visit to Seongsan Sunrise Peak, the summit is to highlight 
the world’s largest crater on the coast. Then will visit to Seopjikoji is 
located at the end of the eastern shore of Jeju Island and boasts a 
fantastic scenery especially in April when yellow canola flowers are in full 
bloom. "Seopji" is the old name for the area, and "Koji" is Jeju dialect 
meaning a sudden bump on land. Then visit to Seongeup Folk Village. 
Continue visit to Cheonjiyeon Falls. After that, visit to Teddy Bear Museum, 
offers a glimpse into the unique lifestyle of Teddy Bears. Then will visit 
O'sulloc Tea Museum, was the first tea museum opened by Amore Pacific 
in 2001 with the aim of introducing and spreading Korean teas and the 
traditional tea culture of Korea. 
Hotel: Jeju Top Palace Hotel or similar (Local 4stars hotel)

Day 4   jeju island / SEOUL / INCHEON        (BlD)
After breakfast, proceed to famous Korean drama - Winter Sonata 
shooting place Nami Island. Here the broad grasslands and forest 
septemlobus Road complement each other. Upon finished, proceed to 
Soyanggang Skywalk, is an observatory facilty set up on Uiamho Lake. 
The walking path, comprised of transparent glass, is 156m long and 
offers a thrill to tourists as they feel they are walking over the lake. 
Hotel: Incheon Sopra Hotel or similar (Local 4stars hotel)

Day 5  INCHEON         (bLD)
After breakfast, proceed to view the South Korean president’s official 
residence Cheongwadae, will make arrangement for take pictures. Then, 
transfer to visit to Korean “Myeongseong” shooting place - Gyeongbok-
gung (entrance included), is the royal palace located in Seoul City. Built in 
1394 and reconstructed in 1867 during Joseon Dynasty. Continue visit to 
National Folk Museum (closed on Tuesday), showcase the traditional 
Korean lifestyle, it is Korea's only comprehensive display of folk life 
history of national. Continue visit to N Seoul tower, was the first tower-type 
tourism spot in Korea. The top of the tower is at almost 480m above sea 
level, including Namsan Mountain (243m) and the tower’s own height 
(236.7m), making it one of the tallest towers in the Orient. After that, 
proceed to Ginseng Shop and Cosmetic Outlet. Upon finished, shopping at 
Myeongdong and Lotte Duty Free shop.
Hotel: Incheon Sopra Hotel or similar (Local 4stars hotel)

Day 6  INCHEON / SEOUL            (bL)
After breakfast, proceed to Bukchon Hanok Village, surrounded by Gyeong-
bokgung Palace, Changdeokgung Palace and Jongmyo Shrine, Bukchon 
Hanok Village is home to hundreds of traditional houses, called hanok, that 
date back to the Joseon Dynasty. Then will proceed to visit Seaweed Museum. 
After this experience DIY Kimchi + Hanbok. Here can learn the art of making 
Kimchi and also get a change to snap a photo dressed in Traditional Korean 
Costume “Hanbok”. Then proceed to Herba Shop and Amethyst Shop. After 
that, proceed to Insa-dong Street, is one of the most memorable attractions in 
Seoul and represents the focal point of Korean traditional culture and crafts. 
After that, visit to The LED Rose Garden at Dongdaemun Design Plaza (DDP) has 
transformed an open space into a beautiful night garden. Popular among 
couples, this is also a great place for nightscape photography. When night 
falls, a total of 25,550 LED roses light up, with impressive skyscrapers 
serving as the backdrop. The display began on National Liberation Day in 
2015 as a celebration of the nation’s 70th year of independence. The number 
of roses on display corresponds to the number of days since liberation: 365 
days multiplied by 70 years is equivalent to 25,550 roses.
Hotel: Seoul M Hotel or similar (Local 4stars hotel)

Day 7  SEOUL                (b)
Today you will have your free time to enjoy shopping at Seoul.
Hotel: Seoul M Hotel or similar (Local 4stars hotel)

Day 8  SEOUL / INCHEON / kul  (B/MOB)
After breakfast, proceed to shopping at Local Product Shop. After that, 
transfer to airport for your departure flight return Kuala Lumpur.

韩式烧烤 Bulgogi 
(Korean Roast Meat)
人参鸡汤 Samgyetang 
(Ginseng Chicken Soup)
海鲜火锅 Haemultang 
(Seafood Steamboat) 
蘑菇火锅 Beoseot Jeongol 
(Mushroom Hotpot)
韩式烤肉 Korean Style BBQ
韩定食 Hanjeongsik (Korean Set)
韩式传统火锅 Korean Steamboat
春川烧鸡 Chuncheon Chicken
石头拌饭 Bibimpap
(Korean Mix Rice)


